
Grundejerforeningen Søndergård Syd 

Bestyrelsesmøde d. 30.5. kl. 19.30 

I fælleshuset 

REFERAT 

  

Bestyrelsesmedlemmer Afbud 

Ole Kveiborg  

Ege Christiansen  

Rud Andersen X 

Preben Svendsen  

Mogens Østergaard  

Niels Preysz  

Dagsorden 

1 Nyt fra formanden  Intet som ikke er på agendaen senere 
 

2 Nyt fra andre bestyrelsesmedlemmer Intet at bemærke 
 

3 Økonomien i foreningen 
 

Foreningen har en fin økonomi. 
Der er igen signaler der indikerer ændret adfærd eller 
særlig opmærksomhed. 

4 Yousee 
- De alt for mange udfald og den 

manglende reparation af kabel på 
vaseholmen 

- Hvad er status 
- Hvad kan/skal vi gøre  
 

TV og internet leveret af YouSee har gennem lang tid 
haft udfald, der stopper TV signal og internet 
forbindelse. Der er foreløbig identificeret 2 årsager til 
dette: 

1. Kabler overgravet ved etablering af nyt 
container system. Årsagen var fejlbehæftet 
optegning af kablernes placering. Ballerup 
kommune er kontaktet for afholdelse af 
udgiften da fejlen skyldes fejl i Kommunens 
registrering. Ole har kontakten 

2. Kabelfejl på kabler liggende under 
græssætning som ejes af Søndergård Syd. Da 
kabelfejlen er fundet i et område der ejes af 
Søndergård Syd, påhviler udgiften for 
udbedring Søndergård Syd. Dog har 
Søndergård Syd en driftsaftale med YouSee 
der også dækker fejl på Søndergårds Syds 
arealer. Derfor pågår dialog med YouSee om 
udbedring af fejl og afholdelse af udgift. Havde 
GFSS ikke denne driftsaftale også indbefatter 



GFSS realer, ville udgiften påhvile GFSS. Ole 
har kontakten. 

5 Fælleshuset 
- Status 
- Næste skridt og hvem 
 

Status: 
- Der udeståender der er identificeret og aftalt med 

kommunen de afholder udgiften til, skal sikres 
lukket med det rette faglige tilsyn. Ege 
Christiansen er indstillet på at tage denne opgave. 
I den forbindelse kontakter Ege selv Ballerup 
kommune for at få startet arbejder og sikre 
udgiften til Ege´s tilsyns arbejde ligeledes afholdes 
af Ballerup kommune. 

Næste skridt: 
- Møbler er bestilt og leveres 13. juni. 
- Bestillingsportal drives af Martin Savery. 

Løsningen anbefales at være den samme som 
Smørun Tennisklub anvender. Ved løsningen skal 
der tages højde for de formodede ekstra krav der 
er ved booking af Fælleshuset, jvf Vedtægterne 
afsnit 5 

6 Eventuelt 
 

Affaldsordning: 
- Fælleshuset: Ege spørger i Ballerup kommune 

hvordan affaldssortering tænkes etableret for 
affald fra Fælleshuset. 

- Ordningen er trådt i kraft, og alle skal have 
modtaget materiale vedr systemet samt en ”rød 
spand”. Hvis dette ikke er tilfældet skal Ballerup 
Kommune kontaktes 

- Overfyldte containere: Tømning er som 
udgangspunkt sat til en forventet frekvens. Hvis 
det viser sig containerne bliver overfyldt skal 
Vestforbrændingen kontaktes. De vil så ændre 
frekvens så problemet på sigt fjernes. 

 

 


